
Referat fra afdelingsmøde i orientering, afdelingsmøde 2024 

Afdelingsmødet blev afholdt søndag den 13. oktober 2024 i Ballerup OK’s klubhus. 

1. Valg af dirigent 

Bjarne Jensen blev valgt 

2. Godkendelse af forretningsorden 

Den blev godkendt 

3. Valg af sekretær 

Martin Schwartz blev valgt 

4. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede repræsentanter 

HI: 3 stemmer 

JAM: 1 stemme 

Systra: 1 stemme 

Formand: 1 stemme 

5. Afdelingsledelsens beretning 

Forårs løbet blev aflyst på grund af kun få tilmeldinger. 

Deltog i USIC i Schweiz med D45, D55, H45 og H55 løbere, men vi manglede D21 og H21 
løbere. Det var et godt arrangement med gode baner. 

Kommentar: Bjarne Jensen mener, at vi skal stille deltagelse på EURO-group på pause. 

6. Indkomne forslag 

Ingen forslag 

7. Valg af afdelingsleder 

Afdelingslederen er ikke på valg i år. 

8. Afdelingens fremtidige virke 

Malene Løkke forventer at stoppe som afdelingsleder ved Afdelingsmøde 2025 

Malene Løkke: Planen for 2025 er DJM i foråret og et efterårsløb i efteråret. 

EURO-group sættes på pause. 

Efterfølgende gik snakken om hvordan vi får flere medlemmer. 

9. Afslutning 

Malene havde lavet en lækker pastasalat med efterfølgende kage og kaffe/te. 


